

Agenda BIM-nätverkets vårmöte den 15 april 2026

Plats: Clarion Hotel Stockholm

Tid: 10:00 –17:00
12:00-13:00 Lunch

15 april

10:00 – 10:30 Välkommen, protokoll, ekonomi, hemsida

- Inledning, agenda - presentation av deltagare. Välkomna!
- Genomgång av vårmötets protokoll & ekonomisk redovisning.
 - Protokollet <https://ix.interaxo.com/public/?EdWD9qKtS-2-NYsq-cljjg>
 - Ekonomi
- Gruppens hemsida, www.bimnatverket.se
 - Webbhotellet WebMind informerar om End-of-Service-policy för Umbraco Cloud. Den innebär i korthet att webbplatser som kör äldre osupportade versioner av Umbraco inte längre kommer att kunna ligga kvar på nuvarande hostingupplägg efter 2026.

10:30 – 11:15 Presentation av arbetsgruppens möten gällande projekt Nationella Riktlinjer för att stämma av att nätverket och BIM Alliance är på rätt väg.

Projektet pågår om hur Nationella Riktlinjer tillgodoser förvaltningens krav på strukturerad digital byggnadsinformation. Riktlinjer är att förenkla, effektivisera och harmonisera hanteringen av digital information för byggnader och anläggningar.

Rebecca Jungver/SWG har i uppdrag att ta fram en projektplan för gruppens planerade arbete med att granska, utvärdera Nationella Riktlinjer & översätta Tillämpningsanvisning förvaltning till Praxi.

Inspel till agendan för BIM Nätverkets vårmöte:

Vecka 10 har Rebecca ett möte med BIM Alliance där hon ska presentera idén SWG och BIM-nätverket arbetade fram till höstmötet 2025.

Rebecca önskar att få lägga 2-3 dagars arbete på att tillsammans med BIM Alliance skapa en samsyn i hur Praxi skall användas och vad som måste komma till för att få detta att fungera, utgångsläge i BIM nätverkets idé.

11:15 – 12:00 Verktyg för areaberäkning i Revit och FM GUID

- Plug in för areahantering finns på SYMETRI Labs
- FM GUID verktyget – ta beslut om kostnad för utveckling av SYMETRI
- Adi Bouscher på Region Blekinge presenterar areaberäkning med Dynamo Script

12:00 -13:00 Lunch

13:00 – 14:30 Kort avstämning per verksamhet

- Varje medlem rapporterar kort 5 min om det pågår något.
- Nya utvecklingsprojekt eller utmaningar?
- *Kom ihåg: Fyll i kontaktperson och programvaror som används i matrisen systemstöd (INTERAXO) så man vet vem man ska kontakta vid frågor.*

14:30 – 14:45 Fikapaus

14:45 – 16:15 Insamling, publicering och användning av drift- o underhållsdokumentation

- Hur gör andra i gruppen som använder FM Access för att publicera DoU?
- Pilotprojekt visar hur generativ AI kan göra dokumentation mer tillgänglig, minska administration och skapa bättre förutsättningar för kunskapsöverföring – [resultat från verksamheten Huddinge Samhällsfastigheter](#)
- Exempel från Region Västmanland - Per Erlandsson

16:15 – 16:40 Diskussion gemensamma projekt att lägga ”konsulttimmarna” på, dvs att vi som grupp gemensamt kan dra nytta av projekten.

- Varför är ISO 19650 viktig i praktiken?
 - Ger bättre samarbete mellan beställare, konsulter och entreprenörer,
 - Högre kvalitet och spårbarhet i information,
 - Färre missförstånd och omarbetningar,
 - Starkare stöd för drift och förvaltning efter projektets slut
- Formas projekt – Brand / Briab. Kay rapporterar löpande om vad som pågår i projektet.
- Pål informerar ifrån workshop om branddokumentation och hur Region Gävleborg jobbar.
- Förslag till övriga omvärldsspaningar, idéer och ämnen?

16:40 – 17:00 Uppsummering och nästa möte.

- Årets möten
- Vårmöte – fysiskt april
- Höstmöte – digitalt okt/nov

Mötet avslutas.

Tack för denna gång